

Title (en)

Device for automatically unwrapping on looms with mechanical weft insertion means.

Title (de)

Vorrichtung zum automatischen Entweben an Webmaschinen mit mechanischem Schusseintrag.

Title (fr)

Dispositif de détissage automatique pour machines à tisser avec organes d'insertion mécanique de la trame.

Publication

EP 0446150 A1 19910911 (FR)

Application

EP 91420057 A 19910220

Priority

FR 9003358 A 19900306

Abstract (en)

The unwrapping device, employing pneumatic means for eliminating a defective pick (28), comprises essentially: - an air injector (23) for "detaching" the defective pick, removing the latter from the pick previously inserted, - nozzles (24) for discharging the defective pick, emitting air jets (30) oriented towards the "feed" side of the loom, - optical means (27) for checking the proper discharge of the defective pick, and - control means taking effect in the event of a fault in order to activate the pneumatic means and then restart the loom. <??>The invention is used particularly on a loom having grippers (1, 3) mounted at the end of bands (2, 4). <IMAGE>

Abstract (fr)

Le dispositif de détissage, utilisant des moyens pneumatiques pour l'élimination d'une duite défectueuse (28), comprend essentiellement : un injecteur d'air (23), pour le "décollage" de la duite défectueuse, éloignant celle-ci de la duite précédemment insérée, des buses (24) d'évacuation de la duite défectueuse, émettant des jets d'air (30), orientés vers le côté "alimentation" de la machine à tisser, des moyens optiques (27), pour le contrôle de la bonne évacuation de la duite défectueuse et, des moyens de commande, intervenant en cas de défaut, pour activer les moyens pneumatiques, puis pour remettre la machine en marche. Application particulière : machine à tisser avec des pinces (1, 3), montées à l'extrémité de rubans (2, 4). <IMAGE>

IPC 1-7

D03D 51/08

IPC 8 full level

D03D 47/18 (2006.01); **D03D 51/00** (2006.01); **D03D 51/08** (2006.01)

CPC (source: EP US)

D03D 51/085 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [AD] EP 0344076 A1 19891129 - SAURER DIEDERICHS SA [FR]
- [A] BE 1000904 A4 19890509 - PICANOL NV
- [A] FR 2537168 A1 19840608 - RUETI TE STRAKE BV [NL]
- [A] FR 2527655 A1 19831202 - RUETI TE STRAKE BV [NL]
- [A] EP 0332258 A1 19890913 - PICANOL NV [BE]
- [A] FR 2248353 A1 19750516 - DORNIER GMBH LINDAUER [DE]

Cited by

CN100358401C; EP0591865A1; US5406986A; WO9713902A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0446150 A1 19910911; EP 0446150 B1 19950823; CS 56691 A2 19910915; DE 69112240 D1 19950928; DE 69112240 T2 19960201; DE 69112240 T4 19960425; FR 2659361 A1 19910913; FR 2659361 B1 19940729; JP H04228655 A 19920818; US 5090454 A 19920225

DOCDB simple family (application)

EP 91420057 A 19910220; CS 56691 A 19910305; DE 69112240 A 19910220; DE 69112240 T 19910220; FR 9003358 A 19900306; JP 12321191 A 19910306; US 65910691 A 19910221